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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS # 2
Fredagen den 29/5 2015, 9:18
Alfred Nobels Allé 10, Stockholm

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Nina Jansson Bertheussen öppnar mötet kl 09:18.

1.2 Val av mötesordförande

Mötet väljer Nina Jansson Bertheussen som mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Mötet väljer Fatemeh Amiri som sekreterare.

1.4 Närvaro

Nina Jansson Bertheussen
Evelina Adolfsson
Lina Welander
Fatemeh Amiri
Fabian Lundberg
Mattias Fendukly
Elin Nygren Wåhlin
Josefine Corné

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Mötet öppnades sent p̊a grund av förseningar i pendelt̊agstrafiken.

1.6 Adjungeringar

Ingen adjungering

Justeras:

Evelina Adolfsson

1 Justeras:

Elin Nygren Wåhlin
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1.7 Godkännande av dagordning

Nina Jansson Bertheussen lägger till en punkt till dagordningen med ru-
briken Rapport fr̊an studenter som punkt 8 och allt efter flyttas en punkt
fram̊at. Mötet godkänner dagordningen med dess ändringar.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Mötet väljer Elin Nygren Wåhlin och Evelina Adolfsson som justerare. Ju-
steringsdatumet har bestämts till 8:e juni.

2 Föreg̊aende protokoll

Fatemeh Amiri läser upp föreg̊aende protokoll eftersom det inte är publicerat
än.

3 Uppdateringar

Mötet fr̊an Internationella R̊adet den 27:e maj blev inställt. Fatemeh Amiri
och Mattias Fendukly skulle vara närvarande vid mötet.

Elin Nygren Wåhlin säger att JML-r̊adets möste blev inställt.

Fabian Lundberg har varit p̊a Kommunikationsr̊adet (KR) där det disku-
terades om varför antal medlemmar p̊a THS sjunker. Under KR-mötet hade
statistik jämförts fr̊an senaste åren t.ex. likheter och skillnader mellan olika
sektioner och varför vissa sektioner succesivt ökar sina medlemmar medan
andras medlemsantal sjunker. Med avseende p̊a dessa undersökningar fö-
reslogs att medlemsavgiften ska dras automatiskt fr̊an medlemmarnas kon-
ton en g̊ang om året.

Ekonomir̊adets möte, som Lina Welander skulle vara närvarande vid, blev
inställlt. Lina Welander hade ett möte med FøF och vice ordförande fr̊an
elektroteknik om subventionering p̊a kommande Nollegasque och planer in-
för mottagningen 2015. MiT-styrelsen vill subventionera ungefär 150 kr per
person.

Evelina Adolfsson och Nina Jansson Bertheussen har varit p̊a Skolr̊ad där
det diskuterades om antagningstatisktiken. För medicinsk teknik har antalet
högskoleingenjörssökande ökat medan antalet civilingenjörssökande minskat
jämfört med förra året. Under skolr̊adet diskuterades även högskoleverkets
utvärdering, att högskoleingejörerna har blivit godkända p̊a de 6 punkter-
na som de inte blivit godkända. Evelina Adolfsson fortsätter med att nästa
ämne som togs upp p̊a skolr̊adet var att KTH vill miljöcertifieras men att
STH bromsar det.

Justeras:

Evelina Adolfsson

2 Justeras:

Elin Nygren Wåhlin
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Nina Jansson Bertheussen berättar att vicerektor är ansvarig för jämställd-
het p̊a studentgruppen och fakulteten. Vice rektor ska besöka studentgrup-
perna. Nina Jansson Bertheussen vill att Elin Nygren Wåhlin som JML-
ansvarig i styrelsen ska skicka ett mail och be om ett möte med vicerektorn
om hur JML ser ut i studentgrupperna.

Nina Jansson Bertheussen säger att skolecheferna till data- och elektro-
programmen har gett förslaget att dataprogrammet och elektroprogrammet
i Haninge och Kista kan blir tillsammans p̊a samma plats. Nina Jansson
Bertheussen säger att källarmästaren och PAS, programasvarig student för
högskole- och civilingenjörer, ska ha ett funktionärsmejl. Elin Nygren Wåhlin
vill att Nina Jansson Bertheussen ska fr̊aga om JML kan ha ett funktionär-
mejl.

Nina Jansson Bertheussen har varit p̊a Strategiska r̊adet där man disku-
terade en strategisk utvecklingsplan för skolan. P̊a Strategiska r̊adet disku-
terades det att det ska komma tv̊a nya fakultetstjänster, biträdande och
elektorat.

Nina Jansson Bertheussen fortsätter att hon har varit p̊a ett möte där det
bestämdes att rörelselarm ska installeras i möteslokalen d̊a det har varit
n̊agra larm om inbrott p̊a campus. Ett förslag är att larmet ska installeras i
spridförr̊adet och Funqrummet och att det kan stängas av av Nina Jansson
Bertheussen och n̊agra personer till.

4 Utvärdering av överlämningshelgen

Evelina Adolfsson läser utvärderingar fr̊an överlämningshelgen. 11 av 17
förfr̊agade har svarat p̊a utvärderingen. Överlag var det bra men alla hade
olika åsikter och smak och tyckte att det ska göras om nästa år.

5 Utvärdering av mötet med Röda Korsets Hög-
skolan

Alla som var närvarande vid mötet tyckte att det var ett bra möte. De
pratade om hur det känns att dela p̊a en lokal och om det är möjligt för
b̊ada sektionerna att ha gemensamma aktiviteter. Nästkommande möte med
Röda korset kommer vara den 9:e november.

6 Utvärdering av Maj-SM

Som första sektionsmöte tyckte alla att det var väldigt bra. Det var fler
närvarande jämfört med tidigare SM.

Justeras:

Evelina Adolfsson

3 Justeras:

Elin Nygren Wåhlin
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7 Sommaren

Nina Jansson Bertheussen vill att styrelsen ska göra en årsplan i sommar.
Årsplanen ska inneh̊alla bestämda veckor för varje SM, överlämingshelg och
andra viktiga kommande event. Nina Jansson Bertheussen föresl̊ar att sty-
relsen ska ha tv̊a möten under sommaren. De som reser bort kan vara när-
varande vid mötet via Skype.

8 Rapport fr̊an Studenter

Nina Jansson Bertheussen berättar att en student har skickat ett mejl om
att hon har blivit orättvist behandlad. Nina Jansson Bertheussen fortsätter
att Mats Nilsson, programansvarig, ska ta hand om det.

9 Mottagningen

Nina Jansson Bertheussen har varit p̊a ett möte med FøF. Nina Jansson
Bertheussen läser upp alla planerade datum för nyantagna och vill att sty-
relsen försöker vara p̊a plats fr̊an början, vid Statshuset, företagsevent och
även den 31:a augusti d̊a b̊ade högskoleingenjörerna och civilingenjörerna ska
vara p̊a puben i tolvan. Nina Jansson Bertheussen läser ett mejl ang̊aende
den 24:e augusti som är K̊arens dag där olika k̊argrupper har uppställning i
Nymble. THS ska fixa en rollupps för MiT s̊a att sektionen kan presentera sig
för nyantagna. Nina Jansson Bertheussen föresl̊ar att nyantagna kan bjudas
p̊a lunch när styrelsen ska presentera sig för dem. Nina Jansson Bertheussen
ska lägga alla datum för mottagningen till CNS-kalender.

10 Övriga fr̊agor

Nina Jansson Bertheussen föresl̊ar ett datum för att köpa kavajerna, tisdag
den 2:a juni kl 16:00. Nina Jansson Bertheussen tycker att b̊ade t-shirt och
kavaj ska ordnas innan mottagningen. Under mötet bestämdes tv̊a personer
för att kolla upp hur tröjorna och kavarjerna ska se ut. Evelina ska kolla
trycket för tröjorna och Mattias Fendukly för kavajerna.

Fabian säger att CNS-medlemmarna inte ska gilla fr̊an sektionens konto
p̊a Facebook utan att det ska göras med privat inloggning.

11 Nästkommande möte

Nästkommande möte kommer vara efter sommarlovet.

Justeras:

Evelina Adolfsson

4 Justeras:

Elin Nygren Wåhlin



Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 29 Maj 2015

12 Mötets högtidliga avslutning

Nina Jansson Bertheussen avslutar mötet kl 10:53.

Vid protokollet Justeras

Fatemeh Amiri
Sekreterare
Sektionen för MiT
THS

Nina Jansson Bertheussen
Ordförande
Sektionen för MiT
THS

Justeras:

Evelina Adolfsson

5 Justeras:

Elin Nygren Wåhlin


